
PROCES-VERBAL,

Încheiat azi 14.04.2014 orele 1000 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna aprilie
2014 ,conform convocatorului înregistrat la nr.1447 din 08.04.2014 .

La şedinţă sunt prezenţi 8 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul
local ,dl.Săndulescu,dl.Vizonie şi dl.Nicolescu fiind absenţi motivat.În sală mai
este prezent dl.Popescu Ionel Gabriel.

Doamna secretar intreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este
aprobat cu unanimitate de voturi.

Domnul preşedinte de şedinţă prezintă ordinea de zi pe care o supune spre
aprobare.

1.Proiect de hotărâre cu privire la încheierea contului de execuţie al
bugetului local pe trim.I al anului 2014.

Iniţiator :primar
Raportează :Condoiu Cecilia Ionela

2.Proiect de hotărâre cu privire la alocarea sumei de 2500 de lei doamnei
Stancu Maria pentru achiziţionarea unui dispozitiv medical.

Iniţiator :primar
Raportează :Condoiu Cecilia Ionela

3.Discuţii,întrebări,interpelări.
După aprobare ,dl.preşedinte dă citire celor două cereri depuse de către

dl.Popescu Ionel Gabriel şi dl.Niţi Constantin.
Se trece la prezentarea materialelor întocmite ,după care se fac înscrieri la

cuvânt.
Dl.Tudosiea:Omul spune că anul trecut nu a primit răspuns la cerere şi că are

până acum 2 cereri depuse.
D-na secretar:Trebuie verificat la registratură.
Dl.Tudosiea:Cine răspunde de urbanism trebuie să trimită un răspuns.
Dl.Popescu:Ca procedură am zis să mă adresez consiliului local.Nu fac

garaje sau alte activităţi,dacă se poate bine,dacă nu...
Dl.Niţi:Dacă nu,demolaţi!De ce nu aţi făcut cerere înainte să construiţi?
Dl.Stancana:Uitaţi-vă şi la oraşe că au aprobat construirea de terase pentru

umbrele.Dacă nu afectează circulaţia să li se aprobe.
D-na Nuţu:Dacă există o persoană responsabilă să-şi spună punctul de

vedere şi o discutăm altă dată.
D-na Dicu:Persoana responsabilă să dea un răspuns.
D-na Nuţu:În consiliul local s-a mai discutat această cerere şi nu s-a dat un

răspuns.
Dl.Niţi:cele două cereri au fost retrase de pe ordinea de zi.
Dl.Popa:Terenul în discuţie e acelaşi pe care-l solicită dl.Popescu cu al d-lui

Niţi?



Dl.Tudosiea:Nu.
Dl.Popa:Dati-le aprobare la amândoi şi să facă fiecare ce are de făcut.
D-na Nuţu:Ar trebui să luăm o hotărâre la nivel de comună pentru  toţi cei

care vor să construiască.
Dl.Popescu:Şi dl.Stroe vrea să construiască o copertină.Închirierea sau

concesionare se face de către consiliul local.
D-na Nuţu:S-a introdus apă curentă la troiţă?
D-na Dicu:De ce ne cer toţi banii o dată la apă şi nu în două tranşe ca până

acum?
Dl.Popa:Cui nu-i convine să nu bage apă.
D-na Berbecaru:Nu au puţuri?
Dl.Popa:Nici popa nu te îngroapă dacă nu-i dai toţi banii.
D-na Dicu:Nouă nu ne mai vine un părinte?Ăsta are trei biserici ,cum vine şi

pleacă.Vine la ora 1 la biserică.La ce mai vine?
D-na Nuţu:Am auzit că în cadrul primăriei se ia o primă de Paşte.Nu ştiu

despre ce e vorba.
Dl.Stancana:Legat de ordinea de zi e un lucru bun că s-a aprobat această

sumă.Omul e foarte simţit şi a spus că restul îl pune el.
Dl.Popa:Mai rar ca el.
Dl.Stancana:Primarul e plecat să depună cererea la canalizare,că nu a fost

făcută bine şi vineri e ultima zi de depunere la Bucureşti.Încearcă şi cu drumul de
la Ibăneşti-Mieşti.Legat de apă e o porţiune mai grea aici la petrol.Au trecut de pe
o parte pe alta şi în o să ajungă până la pod.Dacă vine şi canalizare o să fie bine.

D-na Dicu:E bine că se face şi canalizare.
Dl.Niţi:Cine nu are baie la ce să bage?
Dl.Stancana:La gaze, de la Cepeşti până la fermă s-au racordat trei inşi.
D-na Dicu:Acum sunt foarte scumpe.
Dl.Popa:şedinţele de consiliu ar trebui să aibă o altă ţinută.Îmi pare rău că

asist la asemenea discuţii,nu aş vrea să ascult,dar nu am de ales.Cele 5 miliarde
reprezintă o sumă frumuşică.Cei mai mulţi bani au intrat din impozitele pe clădiri
şi terenuri pentru că cetăţenii s-au grăbit să plătească pentru bonificaţie.Noi nu am
luat la pieptănat tabelul cu restanţierii.Există unii care au posibilităţi financiare,dar
care nu au plătit sau refuză să plătească de mai mulţi ani.Există forme de
constrângere,dar primăria  elastic de umană a permis ca unii să aibă zeci de
milioane restanţe.Este necesar ca la şdinţa viitoare să se prezinte un tabel cu toţi cei
care nu şi-au achitat impozitele de ani de zile până la data de 01.01.2014.

Cu cel de-al doilea proiect de hotărâre,e uman e firesc.E un om
deosebit.Vedeţi un om cinstit,sărac şi curat la suflet ?

Cele două cereri s-au mai discutat după interesul fiecăruia.Sunt convins că
dl.Niţi nu-şi face firmă,dar o face că e Gică contra.Aici e vorba de activitate
economică,care aduce bani statului şi bugetului local.Are  angajaţi şi a plătit
impozitele şi taxele.

D-na Nuţu:Dl.Popescu de ce a construit dacă nu a avut aprobare?
Dl.Popa:Suntem răi.
D-na Dicu:Câţi au construit şi nu au autorizaţie!Construcţile sunt de pe

vremea lui Alexe?
Dl.Popa:Sunt înainte de madatul lui.



Dl.Niţi:Sunt de pe vremea lui Murguleţ?Nu mustăci ,Stancana!
Dl.Stancana:Noi suntem daţi dracu!Lăsaţi-l să construiască.
D-na Nuţu:Nu lăsaţi-l,că şi la mine aţi procedat la fel.Cum nu aţi vrut să-mi

semnaţi adverinţa nu-l mai lăsăm pentru un nou mandat!Nu vreau să împroaşte
lumea cu noroi în mine.

Dl.Stancana:Nu e nicio asemănare cu ceea ce a cerut el şi adeverinţa ta.
Dl.Niţi:De ce-l pompăm mereu cu bani?Acum are tot 17 milioane salariul?

Noi am constituit societatea şi nu avem acces la salarii.La ce-i dăm bani , pentru 2
ore/săptămână?

D-na Nuţu:Dacă există această societate,de ce a fost nevoie de unul ca
Dulugeac să i se dea bani?

Dl.Stancana:Nu a primit nimic.
Dl.Niţi:Touşi a făcut ceva bun.
D-na Nuţu:Să vedem pe ce sumă.
Dl.Stancana:Pentru 40 de ha.Am declarat acum 136 de ha,tot ce a fost

curăţat.
Dl.Popa:Banii de acum doi ani s-au dus în Austria.
Se supun la vot proiectele de hotărâre şi aprobate cu 8 voturi pentru.
Se declară închise lucrările şedinţei.
Pentru şedinţa viitoare sunt propuse următoarele:
1.Lista cu rămăşiţe.
2.Dl.Popescu să-şi  prezinte activitatea şi ştatele de plată.
Dl.Popa eu ştiu că ştatele sunt la Săndulescu.

Preşedinte, Secretar,
Florentin TUDOSIEA                    Gabriela ANDRONIE


